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Deltagere:  Kristina Wollesen (KW) Formand 
 Tina Gier Klint (TG) Næstformand 

  Simone Skovhaur (SS) Kasserer 
 Tina Lindhardt Klijnstra (TL) 

  Marie Kjærgaard (MK)  
 

Kopi til:  Deltagerne + hjemmesiden 
 
Referent: Kristina Wollesen 
 
Mødedato: 17.05.23 kl. 18:00 bestyrelsesmøde hos Simone 
 
Emne: Bestyrelsesmøde 
 

Emne Kommentarer Ansvarlig 

1. Bestyrelsen OBS, der har været en fejl på vores nyhedsbrev, der mgl det sidste 
afsnit, er ekstra obs næste gang om der er et max antal tegn.  

KW 

2. Stævneudvalg Evaluering af klubmesterskab:  
C-stævne 27 maj 
max 64 starter  
KK højtaler kommer og tjekke musikanlæg 
Torben laver strøm, kraft, inden stævnerne  
Gaver indkøb, i stedet for dotering, som nu er forbudt af DRF 
Vi lader tingene stå ude så det er klar til weekenden efter når 
Haflignerne kommer og afholder sydjysk mesterskab.  

TL 
TL 
 
TL 
KW 
TL 
Alle 
 

3. Elevheste Lander, han har tabt rytter nogle gange, vi er obs på dette og AM 
er sat i gang med at ride ham i weekenderne.  
Vi ønsker en 3 pony mere, min. 120 cm, som fremtidig afløser for 
Mr. Fair/Zafir.  
Sommerferie, partryttere må ride 2-3 gange ugentligt.  

KW 
 
KW/MK 
 
Alle 

4. Undervisning Vi har svært ved at fylde vores hold om onsdagen og har et stort 
ønske om at kunne frigive elev ponyerne til spring om onsdagen. 
Derfor nedlægger vi for en periode de 2 grundhold.  

KW 

5. Kasseren Kommune er ikke kommet til afregning af vores lokaletilskud end-
nu. Men økonomien er ok.  

Der er ok til en pony mere. 😊  

SS 
 
SS 

6. Cafeteriet   

7. Vedligehold Vi har fået priser på at forbedre vanding inde og ude, vi afventer at 
de har tid til at løse opgaven, bestilt nye pakninger og fejder til 
udendørs.  
Kommune har givet et mindre tilskud til at kunne få ordnet baner-
ne, vi afventer norlys svar udgangen af juni, så vi ved hvor meget vi 
har at gøre med. (herunder sand på springbanen) 
Rykket elektriker for at få lavet kraftstik uden på hallen.  

KW 
 
 
KW 
 
 
SS 
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Rykket elektriker for at få monteret de lamper i lille hal som nu er 
ankommet.  

SS 

8. Div.  Sommerfest: skal vi ikke have det i år igen.? 

Alle stemte for 😊 dato 26/8 kl. 16-21 

Indbydelse udsendes  

Tombola (gaver) 

Bord/stole opsætning på dagen – grill selvbragt mad 

Bod med drikkevarer og lidt snack 

Aktivitet: rundbold og kæphest 

Alle 
 
KW 
KW 
Alle 
Alle 
Alle 

9. Næste møde 15.06.2023 kl. 19:30  Alle 

 
 
Referatet godkendt          /          2023 
 
 
 
 
 
____________________ ____________________ ____________________ 
Kristina Wollesen Tina Gier Klint Marie Kjærgaard 
Formand/Sekretær Næstformand Medlem 
 
 
 
____________________ ____________________  
Tina Lindhardt Klijnstra Simone Skovhaur 
Medlem                              Medlem/Kasserer 


